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Protokół posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 

                                              Nr 1/2024 w dniu 24.01.2024 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.15 zakończono o godz. 17.45 

 

L.p Imię i nazwisko Podpis 

1. Grzegorz Bałdyga 

Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. Krystyna Urbańska           

          - Wiceprzewodnicząca,    

 sekretarz komisji 

obecna 

3.             Piotr Kaczmarek - Sekretarz 

 

nieobecny 

4. Andrzej Banaszyński obecny 

5. Wiesław Ewertowski obecny 

6. Tomasz Kranc obecny 

7. Leszek Zdrzałka obecny  

8. Jerzy Springer obecny 

9.  Halina Sobota obecna 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Piotr Kaczmarek 

 

 

      Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Ewa Szczepaniak- Skarbnik Powiatu 

2. Dariusz Stoll-kierownik Biura Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego. 
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1.  PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

1.2. Przyjęcie sprawozdania Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2023 rok  

1.2  Opiniowanie materiałów na posiedzenie LIX  sesji   Rady Powiatu Wągrowieckiego 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 

      

                  BRAK 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 

Ad.1.  Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty. 

  

Ad.2. Materiały na posiedzenie LIX  sesji  Rady Powiatu Wągrowieckiego zaprezentowali: Dariusz Stoll-

kierownik Biura Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego, Ewa Szczepaniak- Skarbnik Powiatu oraz 

Pan Tomasz Kranc , Starosta Wągrowiecki.   

a). Pan Dariusz Stoll - kierownik Biura Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego przedstawił 

sprawozdanie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2023 rok. Pan Kierownik poinformował, iż   

sprawozdanie opiera się na informacjach przedstawianych w różnej formie przez członków komisji i 

zaproszonych gości; jak również dyskusjach, uwagach i analizach dotyczących problematyki 

bezpieczeństwa; stanowi wyciąg z protokołów jej posiedzeń. Pełne protokoły wraz z załącznikami są 

dostępne w Biurze Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego. 

W 2023 roku Komisja odbyła cztery posiedzenia, które między innymi dotyczyły: stanu sanitarnego 

miejscowości, obiektów i tras turystycznych, wypoczynku dzieci i młodzieży na terenie powiatu 

wągrowieckiego, bezpieczeństwo na drogach , wodzie, w życiu codziennym mieszkańców powiatu, sprawy 

dotyczące zdrowia i ochrony zwierząt. Przedstawiciele służb mundurowych, sanitarnych, weterynaryjnych,  

nadzoru budowlanego przedstawiane informacje popierali danymi liczbowymi. W podsumowaniu 

sprawozdania stwierdzono, iż miniony rok można  uznać za udany pod względem zapewnienia 

bezpieczeństwa i porządku. 

b) Pan Dariusz Stoll omówił  projekt uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań z 

zakresu administracji rządowej określonych w ustawie o obronie Ojczyzny.  

c). Projekty   uchwał w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. oraz w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2040 przedstawiła pani  Ewa Szczepaniak- Skarbnik 

Powiatu. 

d) pan Tomasz Kranc, starosta wągrowiecki przedstawił członkom komisji projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na  prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do  rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków, położonym na obszarze  Powiatu Wągrowieckiego. 

. W trakcie omawiania poszczególnych projektów uchwał zostały zadane pytania, między innymi przez 

radnego pana Wiesława Ewertowskiego,  a dotyczyły zabezpieczeń przed chorobami  zwierzęcymi w 



szczególności (Afrykański pomór świń ) i podejmowana działań np. poprzez  prowadzenie intensywnych 

polowań zbiorowych na dziki. Pytanie zostało  zadane w kontekście przedstawionego sprawozdania, w 

opinii  pan radnego ograniczono się w nim do danych liczbowych, podziału  stref oraz że,  prowadzi się 

odstrzały dzików. Ogólnie jest dobrze.  Poświęcono zbyt mało uwagi na działania związane  z likwidacją 

przyczyny choroby.  Do dyskusji w powyższym temacie przyłączyli  się: Tomasz Kranc, starosta 

wągrowiecki,  panowie radni Jerzy Springer i Andrzej Banaszyński. 

Członkowie pozytywnie zaopiniowali przedstawione materiały na posiedzenie   LIX sesji   Rady Powiatu 

Wągrowieckiego.  

 

 4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 

 

4.1  Zapytania 

 

                                               BRAK 

 

 

   4.2  Opinie  

 

                                                    BRAK 

 

 

 

4.3 Stanowiska 

 

 

                                                    BRAK 

 

 

 

 

 

Wnioski                                   BRAK 

                                                   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        Protokołowała                                                  Przewodniczący Komisji 

        Krystyna Urbańska                                                  Grzegorz Bałdyga 

-- -----------------------------                              --------------------------------------------- 


